
Zápis z jednání finančního výboru 13. 11.  2019 

Přítomni:  

p. Bendl, p. Černý, pí Holoubková, pí Holubová, p. Kuchta, p. Mervart 

Omluveni: 

p. Filinger 

Body k projednání:  
Rozpočet na rok 2020 
Žádosti o dotace na rok 2020 

Diskuze: 
Rozpočet na rok 2020 
Příjmová část rozpočtu je reálná a ve srovnání s předchozími roky opodstatněná. 

K výdajové části FV opakovaně upozorňuje na hlavní a prioritní projekty města 
(ČOV, Rychtu a zvýšení kapacity základní školy), proto paragraf 3113 Základní školy 
v položce 6121 Budovy, haly, stavby ve výši 5 mil. Kč se jeví nedostatečný, dle plánu 
investic je odhad na rok 2020 ve výši 49,8 mil. Kč.  
Sportoviště představují částku ve výši 15 mil. Kč a  nejsou v této výši v plánu 
investic. FV doporučuje revizi záměru přestavby a dovybavení sportovního areálu 
jako celku, jelikož došlo k vypořádání vlastnictví. Doporučuje zvážit druhy sportu a 
další vybavenost areálu, kterou chce město realizovat. Zda je nutné mít všechny 
sporty jako parkour, skatepark, pumppark, beach volejbal, in line dráhu, tenisové 
kurty při ponechání místa pro parkování a revize parkovacích míst. 
V rozpočtu dle plánu investic nejsou uvedeny záměry – denní stacionář a denní 
skupina, mokřad.    
FV doporučuje, aby vedení města s ohledem na finanční náročnost investičních akcí 
v následujících letech, prověřilo podmínky a vhodnost využití akcií v majetku města 
jako jednoho z možných zdrojů pro případné pokrytí nutných nákladů. 

Žádosti o dotace 
FV projednal požadované výše žádostí o dotace a konkrétně bude řešit v lednu 2020.
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